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Interpelacja 

 

  W  sezonie  letnim  nasilił  się  problem  związany  z  nieostrożną  jazdą  części  rowerzystów  na 

terenie naszego miasta. Mieszkańcy zwracają uwagę na zagrożenia jakie stwarzają dla pieszych osoby 

korzystające  z przejazdu  rowerem przez deptak na ulicy Półwiejskiej, oraz  rowerzystów nielegalnie 

użytkujących do jazdy chodniki w centrum Poznania.  

  Jestem zwolennikiem rozwoju infrastruktury rowerowej w Poznaniu i sam często korzystam z 

roweru  poruszając  się  po  Poznaniu,  natomiast  wyżej  wymienione  praktyki  muszą  być 

wyeliminowane, tak aby zagwarantować bezpieczeństwo pieszych. 

              Zwracam się do Pana wiceprezydenta z prośbą o rozważenie możliwości wytyczenia na całej 

długości  ulicy  Półwiejskiej wydzielonej  przestrzeni,  po  której  będą mogli  się  poruszać  tylko  piesi  i 

ścieżki pieszo –  rowerowej  (oczywiście  ze względów estetycznych nie  za pomocą  czerwonej  farby) 

Jednocześnie  proszę  o  odpowiednie  oznakowanie  centrum miasta,  tak  aby  rowerzyści mieli  pełną 

świadomość,  że  poruszanie  się  po  chodnikach  –  poza  dopuszczonymi  prawem  wyjątkami  –  jest 

nielegalne.  

 

            Z poważaniem, 

            Marek Sternalski 


